

لجنة الرَّقابة الشرعيَّة الداخليَّة **Internal Shari'ah Supervision Committee**

In the name of God, the most gracious, the most merciful

بسم الله الرحمن الرحيم

SHARI'AH COMPLIANCE CERTIFICATE

Issued by the Internal Shari'ah Supervisory Committee ("ISSC") of Ruya Community Islamic Bank (the "Bank")

"Investment Wakala Deposits"

شهادة شرعيّة

صادرة عن لجنة الرقابة الشرعية الداخلية ("اللجنة الشرعيَّة") لمصرف رويا المحلى الإسلامي ("المصرف") بخصوص

"الودائع بصيغة الوكالة بالاستثمار"

The Bank's ISSC has thoroughly vetted the structure, documents, terms and conditions underpinning the Investment Wakala Deposits in which the Bank (Al-Wakil) operates as the customer (Al-Muakkil) investment agent. The customer entrusts the Bank as an investment agent with funds placed into its general pool, comprised of the other Wakala depositors' funds, to be invested in various projects that generate at least the expected profit agreed upon by the parties. Suppose that the profit realized by the Bank meets or exceeds the expected profit at the deposit's maturity date. In that case, the Bank will pay the customer the expected profit. At the same time, the Bank will retain the surplus as an incentive for its excellent performance. However, the realized profit falls short of the expected profit. In that case, the Bank will only pay the customer the realized profit. The agent will get the agreed fee for each transaction.

اطلعت اللجنة الشرعيَّة للمصرف على الشروط والأحكام والمستندات والهيكلة الخاصة بالودائع بصيغة الوكالة بالاستثمار القائمة على مبدأ توكيل المتعامل (الموكل) المصرف (الوكيل) بالاستثمار نيابة عنه، حيث يوكل المتعامل المصرف باستثمار الأموال التي يودعها في الوعاء العام في المصرف والذي يتضمن أموال الموكلين الآخرين، ويتم استثمار هذه الأموال في مجالات مختلفة تحقق على الأقل الربح المتوقع الذي وافق عليه الطرفان، ثم في تاريخ استحقاق الوديعة إذا كانت الأرباح الفعلية للمصرف قد حققت الربح المتوقع أو أكثر منه، يحصل المتعامل على الربح المتوقع وما زاد عليه يحصل عليه المصرف حافزاً له على حسن أدائه، أما في حال كانت الأرباح الفعلية للمصرف أقل من الربح المتوقع، يحصل المتعامل على الربح الفعلى المتحقق فقط، وللوكيل أجره المتفق عليه في كل عملية على حدة.

The ISSC concludes that the Bank's structure. documents, terms, and conditions for the Investment Wakala Deposits are in accordance with Shari'ah rules and principles.

وقد قررت اللجنة الشرعية أن الشروط والأحكام والمستندات والهيكلة الخاصة بالودائع بصيغة الوكالة بالاستثمار في المصرف متوافقة مع أحكام ومبادئ الشريعة الاسلامية.

9B1CFE426D9407.

الدكتور خالد محمد السياري (عضواً) Dr. Khalid Mohamed Al Sayari DocuSigned by: 494EF1FB95754C7.

الدكتور محمد عبادة عدى (عضواً) Dr. Mohamed Obadah Adi

Signed by: 7CBA95008E1D475.

الدكتور سالم على آل على (رئيساً) Dr. Salim Ali Ali (Chairman)

RUYA COMMUNITY ISLAMIC BANK L.L.C

PO Box 1474, Building No. 4, Marsa Ajman, Liwara 1, Ajman, United Arab Emirates

مـصرف رويا المحـلي الإسـلامي ذ.م.م ص.ب 1474 , مبنى 4 , مرسى عجمان, ليوارة 1, عجمان, الامارات العربية المتحدة



